

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 23-04-2026 11:25:49 AM Subject: Start distributing profits	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 23-04-2026 11:25:49 AM الموضوع: البدء بتوزيع ارباح
Cash dividends will be distributed to shareholders at a rate of 6% starting Sunday morning, April 26, 2026, via bank accounts. Shareholders without bank accounts will receive their checks starting May 10, 2026.	البدء بتوزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة 6 % اعتبارا من صباح يوم الاحد 2026/04/26 من خلال الحسابات البنكية وسيتم توزيع شيكات المساهمين الذين لا يملكون حسابات بنكية ابتداء من 2026/05/10
23-04-2026	23-04-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal